
 
 
 
 
 
    Protokoll 
    Botkyrka Brukshundklubb 
    Styrelsemöte 2007-02-28 
 
Närvarande.  Ej närvarande. 
Ingrid Tapper Crister Rosenberg 
Ulrik Bergquist Inger Hornesjö 
Ann-Sofie Nordman 
Leif Åsberg 
Kerstin Sundberg 
Kristiina Löfgren 
Ulrika Pettersson 
Anette Johansson 
Leif Lundgren 
Anette Larsson 
Marie Ohlson 
 
 
 
 
 
 
 
§ 1. Mötets öppnande. 
 Ordförande Ingrid Tapper hälsade samtliga välkomna. 
§ 2. Godkännande av dagordning. 
 Föreslagen dagordning godkändes. 
§ 3. Val av justeringsman. 
 Föreslogs och valdes Kerstin Sundberg att justera dagens protokoll. 
§ 4. Skrivelser. 
 a) inkomna. 
 Från Sörmlandsdistriktet. Kallelse till årsmöte.  Repr. 
§ 5. Val av: 

Vice sekreterare. Föreslogs och valdes Kerstin Sundberg 
Vice kassör.        Föreslogs och valdes Marie Ohlson 
Kontaktman kommunen. Anders Österman 
Distriktsrepresentanter.Kristiina Löfgren, Anette Larsson, Ingrid Tapper och 
Leif Lundgren. 
Vad avser de olika sektorerna och kommittéerna skall de vara fulltaliga till 
nästa styrelsemöte.  
Tävlingssektor. Hans Glamsare samk. Kerstin Sundberg 
Hundägarutbildningssektor. Katrin Tell samk. Ann-Sofie Nordman 
Rasutvecklingssektor. Eva Werther samk. Anette Johanson och Leif Lundgren. 
 
Datum  justeras   sid 1 av 2 

Denna version av 
protokollet är ändrat i 

förhållande till originalet 



Anläggningskommitté.     Crister Rosenberg samk. 
PR/INFO kommitté.         Ulrika Pettersson samk. 
Köks – och festkommitté. Sonja Elming samk. Ann-Sofie Nordman 
Utmärkelsekommitté.       Anette Johansson samk. Leif Åsberg 

§ 6. Teckningsrätter. 
 Styrelsen beslutade att Ann-Sofie Nordman och Ingrid 

Tapper var för sig äger teckna föreningens firma. 
  Styrelsen beslutade att Ann-Sofie Nordman och Maria Halt 

var för sig äger teckna tävlingssektorns postgiro. 
 Styrelsen förklarade paragraf 6 i detta protokoll för omedelbart justerad. 
 
§ 7. Kommande styrelse-och medlemsmöten. 
 Nästa styrelsemöte äger rum tisdagen den 13 mars klockan 19,00. 

Leif Åsberg har anmält förhinder. 
§ 8. Övrigt. 
 Samtliga styrelsemedlemmar presenterade sig själva. Kommer att ligga till 

grund för en presentation i klubbtidningen. 
§ 9. Avslutning. 
 Ordföranden tackade för visat intresse och såg fram mot ett trevligt och givande 

år. Mötet avslutades klockan 20,45. 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet. 
 
Ulrik Bergquist    Ingrid Tapper 
Sekreterare     Ordförande 
 
 
 
Justeras 

 
 
Kerstin Sundberg  
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